

卫理公会以萨迦守望者 29/2-6/3/2024

三月第一个星期的祷告事项

1. 世界

- 【a】 感谢上帝透过世界中显明神存在性，及存在人心中的知神性和上帝再人类历史中介入工所作伟大的工作，让人从中可以认识神。（罗马人书一章）
- 【b】 为东南亚国家的经济和与周边国家的合作及运作祷告，求主赐福各国家有智慧如何协助穷人可以改善生活，富人可以学习分享财富帮助祝福社会和国家。
<https://zh.wikipedia.org/wiki/亚太经济合作讨论会>。
- 【c】 恳求上帝赐福各地红十字会在世界各地为基督发光祷告。愿世界各国的领导可与为着国民获得平安而加倍努力。红十字国际委员会的历史 | 红十字国际委员会 (icrc.org)

2. 国家

- 【a】 感谢上帝，让我们基督徒可以处在信仰及传福音有压力的环境，让我们明白主心意，要透过这样环境，让我们更加依靠神，为神而活及传福音，及造就基督门徒。（帖前五 6-8）
- 【b】 为马来西与国会下议院第 15 届第 3 季第 1 次会议将从 2 月 26 日起，进行至 3 月 27 日。愿国家领袖有智慧拟定本国社会需要的政策，而不一直寻求各别政治的利益。
<https://www.enanyang.my/要闻/新季国会 26 日起召开-未收到对首相不信任动议>
- 【c】 为马来西与种族政策祷告，愿主感动国家有智慧洞察其中好处和坏处，或者是否应该有更合乎公正的国家政治，共同扶持所有民族国家国名。避免边缘化或是宠坏某一个民族，消弱名族奋斗的精神。
<https://www.malaysiakini.com/news/454703>

3. 教会

- 【a】 感谢三一真神救恩计划。圣父上帝计划救恩，圣子上帝完成救恩及圣灵施行救恩和为信徒见证自己是属于基督的人。（弗一：3-14）
- 【b】 为信徒能够守着基要信仰生活祷告（加拉太书一 1-10）
- 【c】 为教会信徒活出圣灵果子祷告（加拉太书五 22-23）

4. 家庭

- 【a】 感谢三一真神，让基督徒可以混乱世界，成为是光是盐的生命。（马太福音五章-七章）
- 【b】 为家庭生活中，每一个人能够活出虚心，温柔，哀恻，饥渴慕义，怜悯，清心，使人和睦，为义受苦。（马太福音五 3-11）
- 【c】 为夫妻生活中，能够彼此尊重，并有忠贞和爱心彼此相待。（来十三：4）

Issachar Methodist Watchmen 29/2-6/3/2024

Prayer items 1st week of March

1. World

- [a]** Thank God for revealing Himself to the world; for the prevenient grace to know that God exists; and for God's great work in human history, so that people can know God. (Romans 1)
- [b]** Pray for the economy of Southeast Asian countries and for greater cooperation with neighbouring countries. Ask the Lord to bless each country's leaders with wisdom to help the poor improve their lives, and to teach the rich to share wealth so that the society and the country be blessed. <https://asean.org/>
- [c]** Ask God to bless Red Cross societies around, and to shine the light of Christ around the world. May leaders around the world redouble their efforts to bring peace to their citizens. (icrc.org)

2. Country

- [a]** Thank God for allowing Christians to be in an environment that hinders belief and evangelism, thus allowing us to understand the Lord's will. Through such an environment, we learn to rely more on God, live for God, preach the gospel, and edify Disciples of Christ. (1 Thessalonians 5:6-8)
- [b]** The First Meeting of the Third Session of the 15th Parliament of Malaysia will be held from February 26 to March 27. May national leaders exercise wisdom and formulate policies that will meet the needs of their country's society, rather than always pursuing individual political interests.
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&ved=2ahUKEwjK_NKg27mEAXUSSWwGHe_KDJMQFnoECBIQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.nst.com.my%2Fnews%2Fnation%2F2024%2F01%2F996793%2Ffirst-session-parliament-starts-feb-26&usg=AOvVaw2AOW89A7bSAXx6c0XUqyCU&opi=89978449
- [c]** Pray for Malaysia and racial policies: May the Lord grant the country the wisdom to discern the benefits and disadvantages of such policies, or consider implementing national policies that are more just; to jointly support all ethnic groups; to avoid marginalizing or spoiling certain ethnic groups; and weakening the competitive spirit between ethnic groups.
<https://carnegieendowment.org/2020/08/18/malaysia-s-political-polarization-race-religion-and-reform-pub-82436>

3. Church

- [a]** Give thanks to the Triune God for His salvation plan: to God the Father who planned it, to God the Son who fulfilled it, and to the Holy Spirit who guarantees our inheritance and testifies for believers that they belong to Christ. (Ephesians 1:3-14)
- [b]** Pray for believers to live a life of fundamental faith (Galatians 1:1-10)
- [c]** Pray for the church to live out the fruits of the Spirit (Galatians 5:22-23)

4. Family

- [a]** Give thanks to the Triune God for allowing Christians to disrupt the world and to live a life as light and salt. (Matthew 5-7)
- [b]** In family life, pray that everyone can live out humility, meekness, solemnness, hunger and thirst for righteousness, compassion, and purity of heart; making peace with others and suffering for righteousness. (Matthew 5:3-11)
- [c]** Pray for the husband and wife to respect, to be loyal to, and to love each other. (Hebrews 13:4)

Pengawal Methodist Issachar 29/2-6/3/2024

Doa minggu pertama Mac

1. Dunia

- [a]** Terima kasih Tuhan kerana mendedahkan kewujudan Tuhan di dunia, pengetahuan Tuhan yang wujud dalam hati manusia, dan kerja Tuhan yang hebat campur tangan dalam sejarah manusia, supaya orang dapat mengenali Tuhan. (Roma 1)
- [b]** Berdoa untuk ekonomi negara-negara Asia Tenggara dan kerjasama dan operasi mereka dengan negara-negara jiran. Mintalah Tuhan untuk memberkati setiap negara dengan kebijaksanaan tentang cara membantu orang miskin untuk memperbaiki kehidupan mereka, dan orang kaya untuk belajar berkongsi kekayaan untuk membantu memberkati masyarakat dan negara.
<https://asean.org/>
- [c]** Minta Tuhan memberkati masyarakat Palang Merah di seluruh dunia untuk berdoa agar Kristus bersinar. Semoga para pemimpin di seluruh dunia melipatgandakan usaha mereka untuk membawa keamanan kepada rakyat mereka.
<https://www.wikiwand.com/ms/Persekutuan Antarabangsa Persatuan Palang Merah dan Bulan Sabit Merah>

2. Negara

- [a]** Terima kasih Tuhan kerana membenarkan kami orang Kristian berada dalam persekitaran yang tertekan untuk kepercayaan dan penginjilan, membolehkan kami memahami kehendak Tuhan. Melalui persekitaran sedemikian, kami boleh lebih bergantung kepada Tuhan, hidup untuk Tuhan, memberitakan Injil, dan membina Pengikut Kristus. (1 Tesalonika 5:6-8)
- [b]** Berdoalah untuk Persidangan pertama suku ketiga penggal ke-15 Dewan Rakyat Malaysia akan diadakan dari 26 Februari hingga 27 Mac. Semoga pemimpin negara mempunyai kebijaksanaan untuk menggubal dasar yang memenuhi keperluan masyarakat negara mereka, daripada sentiasa mengejar kepentingan politik individu.
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&ved=2ahUKEwjuf7L3LmEAXhSWwGHc_WCpsQFnoECBIQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.bharian.com.my%2Fberita%2Fnasional%2F2024%2F01%2F1195675%2Fdewan-rakyat-mula-bersidang-26-februari&usg=AOvVaw2CNff-l9kd3d2JKfwhVKtX&opi=89978449
- [c]** Berdoa untuk Malaysia dan dasar perkauman. Semoga Tuhan menggerakkan negara untuk mempunyai kebijaksanaan untuk membezakan kebaikan dan keburukan, atau sama ada perlu ada politik negara yang lebih adil untuk bersama-sama menyokong nama semua kumpulan etnik. Elakkan meminggirkan atau merosakkan sesuatu kumpulan etnik dan melemahkan semangat perjuangan etnik. <https://www.kosmo.com.my/2023/05/14/politik-kepartian-perkauman-punca-hilang-semangat-malaysia-noraini/>

3. Gereja

- [a]** Terima kasih kepada Trinity atas rancangan keselamatan. Tuhan Bapa merancang keselamatan, Tuhan Anak melengkapkan keselamatan, dan Roh Kudus melaksanakan keselamatan dan memberi kesaksian kepada orang percaya bahawa mereka adalah milik Kristus. (Efesus 1:3-14)
- [b]** Berdoalah untuk orang percaya untuk menjalani kehidupan iman yang asas (Galatia 1:1-10)
- [c]** Berdoalah untuk orang percaya gereja untuk menghidupkan buah Roh (Galatia 5:22-23)

4. Keluarga

- [a]** Terima kasih kepada Tuhan Tritunggal kerana membenarkan orang Kristian mengganggu dunia dan menjadi kehidupan terang dan garam. (Matius 5-7)
- [b]** Dalam kehidupan berkeluarga, setiap orang dapat menjalani kerendahan hati, lemah lembut, berkabung, lapar dan dahaga akan kebenaran, belas kasihan, kesucian hati, berdamai dengan orang lain, dan menderita untuk kebenaran. (Matius 5:3-11)
- [c]** Untuk suami isteri menghormati antara satu sama lain dan melayan satu sama lain dengan kesetiaan dan kasih sayang. (Ibrani 13:4)